
V Dolních Raškovicích 4. 10. 2019 

 

Zápis z jednání osadního výboru „Raškovice“ 

 

Datum konání: 4. 10. 2019, začátek: 18:00 

Místo konání: soukromý klub  

 

Přítomni: 

Jan Petrus, Miloš Stejskal, Petr Pitra 

Omluveni: 

Michal Bondor, Pavel Heřman 

 

Osadní výbor „Raškovice“ se sešel ve složení 3 členů. Zapisovatelem byl schválen Jan Petrus. 

1) Osadní výbor byl seznámen s cenovou nabídkou na projektové práce související s vybudováním 
chodníku podél silnice II/342 v Dolních Raškovicích, osadní výbor doporučuje zastupitelstvu 
objednání projektových prací. Před zahájením projektových prací se předpokládá schůzka majitelů 
nemovitostí přiléhajících k plánovanému chodníku s projektantem pro zapracování požadavků např. 
na sjezdy k vjezdovým bránám atd. 

Dle vyjádření projektanta by měla existovat možnost alespoň část ceny chodníku řešit ze SFDI, 
protože chodníky vedoucí k objektům občanské vybavenosti (zde autobusová zastávka) mají 
přednost. Projekt slíbil v rámci projektových prací toto prověřit. 

 

2) Osadní výbor navrhuje prověřit stav dešťové kanalizace v části místní části Dolní Raškovice 
(přibližně od autobusové zastávky na křižovatce s II/342 po č. p. , která je údajně 
takřka funkční, pouze zasypaná a bez větších investičních nákladů by tak bylo možné vyřešit stékání 
srážkových vod podél krajnice místní komunikace a zabránit tak jejímu poškozování. 

 

3) Osadní výbor žádá do příštího zpravodaje zařadit informaci o tom, že v obci není možné parkování 
vozidel na mostcích a sjezdech z komunikace, kde tvoří překážku silničního provozu a ztěžují 
rozhledové poměry. S jednotlivými majiteli vozidel se osadní výbor bude snažit domluvit osobně, 
nicméně považuje za nutné zdůraznit, tuto informaci též ve zpravodaji. 

 

4) Osadní výbor žádá do rozpočtu na rok 2020 zařadit instalaci minimálně dalších 2 sloupů veřejného 
osvětlení v místech s novou výstavbou v Dolních Raškovicích – před sjezdem k domům č. p.  –  

, , ,  a na konec zástavby směrem k Horním Raškovicím (před 
sjezd k novostavbě , pokud nebude realizováno dobudování osvětlení až k H. 

Raškovicím. 

 



5) Osadní výbor žádá o informaci, jak bude probíhat oprava veřejného osvětlení v Dolních 
Raškovicích. Pokud to nebylo nahlášeno již dříve, tak problikává výbojka na sloupu č. 5. 

6) Osadní výbor žádá o informaci ohledně reklamace lanové pyramidy (dotažení lan) a natření 
konstrukce sítí na fotbalovém hřišti v Dolních Raškovicích (zda je v plánu ještě do zimy). 

 

 

Jednání bylo ukončeno v cca 21 hodin. Termín příštího jednání osadního výboru bude upřesněn e-

mailem v předstihu zaslaném členům osadního výboru na základě předpokladu konání jednání 
zastupitelstva obce Svinčany. 

Jan Petrus, v.r. 


